
 

   

 

   

Protokoll SBK styrelsemöte 2019-06-18 

Närvarande: Tonny Carlsson, Lennart Ljung, Mats Berntsson,Roger Segerman, 

                   Anders Modin  och  Jacob Söderberg  

§1. Ordföranden Tonny Carlsson hälsade de tappra   välkommna. 

     och öppnade månadens möte. 

§2. Dagordningen godkändes. 

§3. Protokollet för maj månad lästes upp, godkändes,signerades och arkiverades.   

§4. Kassören rapporterade att kostnaden för den nya servicekajen är fastställd. Den håller     

      sig med god marginal mot det förväntade. Inget av vikt har förändrat ekonomin sedan     

     föregående styrelsemöte. De medlemmar som ännu inte betalat sina avgifter kommer 

     att få en skriftlig påminnelse 

§5. Hamnkaptenernas utförliga rapport: Det har förekommit att hamnområdet trafikeras av 

      framför allt vattenskotrar som inte håller fastställt max hastighet av 3 knop. 

      Detta gäller också vissa motorbåtsägare. Alla uppmanas att upplysa dessa om 

     gällande bestämmelser. 

§6. Punkten “ Uppställning av vagnar sommar/vinter” : I dagsläget inget nytt. 

 §7. 2 st nya medlemmar valdes in. 

  §8. Inga inkomna skrivelse fanns att ta ställning till.   

 §9.  Invigningen av servicekajen blev i det fina vädret mycket lyckad, Jakob Söderberg 

       och Roger Lövgren skötte hamburgergrillen med tillbehör till fulländning. 



        All heder till dessa 2 för ett till c:a 50 personer stora belåtenhet.  

 §10. . Det har framförts önskemål om att förlänga timertiden då vattnet är tillgängligt 

         för högtryckstvättarna. Det beslutades på mötet i maj att tillmötesgå detta, dock 

        har detta ändrats till att gå förbi timern, och istället öppna vattnet för fullt 

        med huvudkranen. Hamnkaptenerna kommer fortsättningsvis att få utökade 

        arbetsuppgifter. Detta innebär tillsyn av bryggor, hamnområdet och lokaler. 

        Det har förekommit att båtägare parkerar båtvagnar inom hamnområdet som 

        är avsett till bilparkering. Detta ofog måste rättas till 

§11. Ordförande tackade mötesdeltagarna för visat intresse och avslutade 

        vårens sista styrelsemöte. Kansliet är stängt för sommaren, och öppnar 

        igen i September då nästa styrelsemöte äger rum. 

        Med förhoppning om en trevlig båtsäsong. 

   

   

 

    Sekreterare                                                                               Ordförande 

    

    

  Mats Berntsson                                                                           Tonny Carlsson 

 

 

 

 

                              

 

    



 

                 

              

 


